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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2024-09-11 

Tid: 1900 

Plats: Messenger  

Närvarande: Lars Nyman, Ulrika Larefalk, Lotta Frankesjö, Elina Liljeblad, Marie Arnhage, 

Stina Frankesjö 

Förhinder: Camilla Forsell, Winnie Gundersen 

Utom styrelsen: Henrik Johansson  

 

§ 77 Öppnande av mötet  

Lars hälsade alla välkomna till mötet och presenterade det som öppnat. 

§ 78 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Marie  

§ 79 Fastställande av dagordningen 

Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen. 

§ 80 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna. 

§ 81 Bordlagda ärenden  

 Avtal med webbansvarig 

 Bordlades till nästa möte.  

 Köpa Hund 

 Punkt längre ned.  

§ 82 Ingående/utgående post 
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Sponsorer 

Elina söker vidare efter sponsring, hon önskar få information hur mycket som 

kan tänkas ”behövs” till de olika evenemangen.  

Rollups / foldrar  

Bordlades till nästa möte.  

Workshop  

Ett förslag har erbjudits till en av lokalklubbar att arrangera en workshop med 

trimning under våren 2025. Styrelsen funderar vidare vilka som känner sig 

manade att hjälpa till.  

Rasklubbstorget 

MyDog 2025, Elina har skickat ut om det finns några intresserade genom sociala 

medier samt så kommer det finnas med i nästa nummer av tidningen. Vi följer 

upp detta under nästkommande möte.  

Styrelseportal  

Bordlades till nästa möte.  

Mail från medlem  

Med hänvisning till protokoll från 240821 § 67, ordföranden ska uppbringa 

kontakt med berörda personer.  

§ 83 Avdelningarna  

Aktiva Cockrar  

Aktiva Cockrar Östergötland  

Arrangerar sin utställning i Gammalkil den 22/9, anmälningstiden blev förlängd 

till den 8/9. Totalt blev det 31 hundar anmälda + 1 avelsklass.  

§ 84 Ekonomi 

Ekonomin ser god ut meddelade Ulrika.  

§ 85 Kommittéer/poster 

Avel  

Ansvarig: Lars Nyman 
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Kommitté: Lotta Frankesjö, (utom styrelsen; Marie Johansson & Caroline 

Dufwa). 

Ordförande ska kontakta berörda uppfödare angående uppfödarlistan.  

Utställning  

Ansvarig: Lotta Frankesjö  

Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 

Club Show 2025 

Lotta har varit i kontakt med SSRK angående att byta plats för nästkommande 

års Club Show och inväntar svar. Cockerklubben kommer att samarbeta med 

Amerikansk Cocker Cirkel vid detta arrangemang.  

Jakt 

 Ansvarig: Marie Arnhage 

 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).   

Marie och Ulrika ska närvara vid ett samverkansmöte med SSRK onsdagen den 

18/9.  

Viltspår 

Ansvarig: Elina Liljeblad  

För att vara med KM ska hunden helst gått 7 öppenklass för att kvala. Elina 

undrar om det finns möjlighet att beräkna poängen genom de högre klasserna. 

Styrelsen ska diskutera detta vidare men belyser att det är en punkt som årsmötet 

får besluta.    

Medlemsregister m.m.  

 Ansvarig: Maria Terning  

Klubben har nu omkring 1220 medlemmar.  

§ 86 Media  

Tidningen 

Ansvarig: Henrik Johansson 

Styrelsen har fått tidningen och läst igenom den. Henrik meddelade att han har 

förhoppning om att den utkommer enligt tidsramen. Han har beställt några extra 

exemplar, dessa skickas till Henrik.  
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Henrik hoppas så många som möjligt annonserar i kommande tidning, skryt om 

din hund, god jul etc.  

Styrelsen bordlade till nästa möte att planera för nästa års årsmöte.  

Hemsida + Facebook 

Ansvarig: Eva Frisk 

Inget att rapportera.  

§ 87 Köpa Hund 

 SKK eftersöker en friställd cocker  

 Bordlades till nästa möte. 

§ 88 Exteriördomarkonferensen 2024  

Domarkompendiet  

Är tryckt och SSRK har börjat skicka ut dessa till domarna. Stina meddelar 

webban att publicera domarkompendiet på klubbens hemsida. Detta finns även 

att läsa på SKKs hemsida.  

Konferensen  

Närvarande person  

Tord Lundborg kommer att vara på plats. Lasse har meddelat att han kan vara 

närvarande via länk.  

Muggar 

Tord meddelade att SSRK tillfrågat om klubben erhåller några muggar som kan 

användas vid konferensen. Styrelsen har inga sådana muggar och ser inte att 

tiden finnas att hinna trycka upp muggar inför konferensen.  

§ 89 Övriga frågor 

Trycka upp klubbens logga på muggar, t-shirts osv. Styrelsen ”spinner” vidare på detta 

förslag.  

§ 90 Nästa möte 

Söndagen den 13 oktober klockan 1200 i Upplands Väsby.   

§ 91 Avslutande  

Lars tackade alla förmötet och förklarade det som avslutat. 
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Vid protokollet 2024-09-11 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Marie Arnhage  
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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  


Datum: 2024-09-11 


Tid: 1900 


Plats: Messenger  


Närvarande: Lars Nyman, Ulrika Larefalk, Lotta Frankesjö, Elina Liljeblad, Marie Arnhage, 


Stina Frankesjö 


Förhinder: Camilla Forsell, Winnie Gundersen 


Utom styrelsen: Henrik Johansson  


 


§ 77 Öppnande av mötet  


Lars hälsade alla välkomna till mötet och presenterade det som öppnat. 


§ 78 Val av mötesfunktionärer  


Sekreterare: Stina 


Justerare: Marie  


§ 79 Fastställande av dagordningen 


Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen. 


§ 80 Föregående mötesprotokoll  


Lades till handlingarna. 


§ 81 Bordlagda ärenden  


 Avtal med webbansvarig 


 Bordlades till nästa möte.  


 Köpa Hund 


 Punkt längre ned.  


§ 82 Ingående/utgående post 







Sponsorer 


Elina söker vidare efter sponsring, hon önskar få information hur mycket som 


kan tänkas ”behövs” till de olika evenemangen.  


Rollups / foldrar  


Bordlades till nästa möte.  


Workshop  


Ett förslag har erbjudits till en av lokalklubbar att arrangera en workshop med 


trimning under våren 2025. Styrelsen funderar vidare vilka som känner sig 


manade att hjälpa till.  


Rasklubbstorget 


MyDog 2025, Elina har skickat ut om det finns några intresserade genom sociala 


medier samt så kommer det finnas med i nästa nummer av tidningen. Vi följer 


upp detta under nästkommande möte.  


Styrelseportal  


Bordlades till nästa möte.  


Mail från medlem  


Med hänvisning till protokoll från 240821 § 67, ordföranden ska uppbringa 


kontakt med berörda personer.  


§ 83 Avdelningarna  


Aktiva Cockrar  


Aktiva Cockrar Östergötland  


Arrangerar sin utställning i Gammalkil den 22/9, anmälningstiden blev förlängd 


till den 8/9. Totalt blev det 31 hundar anmälda + 1 avelsklass.  


§ 84 Ekonomi 


Ekonomin ser god ut meddelade Ulrika.  


§ 85 Kommittéer/poster 


Avel  


Ansvarig: Lars Nyman 







Kommitté: Lotta Frankesjö, (utom styrelsen; Marie Johansson & Caroline 


Dufwa). 


Ordförande ska kontakta berörda uppfödare angående uppfödarlistan.  


Utställning  


Ansvarig: Lotta Frankesjö  


Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander) 


Club Show 2025 


Lotta har varit i kontakt med SSRK angående att byta plats för nästkommande 


års Club Show och inväntar svar. Cockerklubben kommer att samarbeta med 


Amerikansk Cocker Cirkel vid detta arrangemang.  


Jakt 


 Ansvarig: Marie Arnhage 


 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).   


Marie och Ulrika ska närvara vid ett samverkansmöte med SSRK onsdagen den 


18/9.  


Viltspår 


Ansvarig: Elina Liljeblad  


För att vara med KM ska hunden helst gått 7 öppenklass för att kvala. Elina 


undrar om det finns möjlighet att beräkna poängen genom de högre klasserna. 


Styrelsen ska diskutera detta vidare men belyser att det är en punkt som årsmötet 


får besluta.    


Medlemsregister m.m.  


 Ansvarig: Maria Terning  


Klubben har nu omkring 1220 medlemmar.  


§ 86 Media  


Tidningen 


Ansvarig: Henrik Johansson 


Styrelsen har fått tidningen och läst igenom den. Henrik meddelade att han har 


förhoppning om att den utkommer enligt tidsramen. Han har beställt några extra 


exemplar, dessa skickas till Henrik.  







Henrik hoppas så många som möjligt annonserar i kommande tidning, skryt om 


din hund, god jul etc.  


Styrelsen bordlade till nästa möte att planera för nästa års årsmöte.  


Hemsida + Facebook 


Ansvarig: Eva Frisk 


Inget att rapportera.  


§ 87 Köpa Hund 


 SKK eftersöker en friställd cocker  


 Bordlades till nästa möte. 


§ 88 Exteriördomarkonferensen 2024  


Domarkompendiet  


Är tryckt och SSRK har börjat skicka ut dessa till domarna. Stina meddelar 


webban att publicera domarkompendiet på klubbens hemsida. Detta finns även 


att läsa på SKKs hemsida.  


Konferensen  


Närvarande person  


Tord Lundborg kommer att vara på plats. Lasse har meddelat att han kan vara 


närvarande via länk.  


Muggar 


Tord meddelade att SSRK tillfrågat om klubben erhåller några muggar som kan 


användas vid konferensen. Styrelsen har inga sådana muggar och ser inte att 


tiden finnas att hinna trycka upp muggar inför konferensen.  


§ 89 Övriga frågor 


Trycka upp klubbens logga på muggar, t-shirts osv. Styrelsen ”spinner” vidare på detta 


förslag.  


§ 90 Nästa möte 


Söndagen den 13 oktober klockan 1200 i Upplands Väsby.   


§ 91 Avslutande  


Lars tackade alla förmötet och förklarade det som avslutat. 







 


Vid protokollet 2024-09-11 


Sekreterare      Ordförande   


Stina Frankesjö    Lars Nyman 


    


Justerare  


Marie Arnhage  
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